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Belangrĳke ontwikkelingen

Feestelĳke activiteit jaarwisseling
Aanvankelĳk wilden we een feestelĳke activiteit rondom de jaarwisseling organiseren. 
Hiervoor reserveerden we € 50.000 voor 2024 en 2025. Het college van B&W van 
Diemen koos er uiteindelĳk toch voor geen evenement tĳdens deze twee jaarwisselingen 
te organiseren. Dat plan onderzocht de gemeente de afgelopen tĳd, maar het college zag 
teveel risico’s voor de openbare orde en veiligheid. De verwachting is dat er voorlopig 
geen landelĳk verkoopverbod voor consumentenvuurwerk komt. De nieuwe regering zet 
hier namelĳk geen stappen in. Het houden van een centraal evenement met veel publiek 
in een nacht wanneer er ook massaal vuurwerk wordt afgestoken door inwoners is 
risicovol. De politie heeft aangegeven dat er de komende jaren een groot probleem is 
met de politiecapaciteit en heeft daarom de gemeenten gevraagd geen nieuwe risicovolle 
evenementen toe te voegen aan de evenementenkalender. Het college wilde aan die oproep 
gehoor geven en in ieder geval de komende twee jaar afzien van het organiseren van een 
evenement in de nacht van de jaarwisseling. Het college heeft de raad kortom voorgesteld 
het gereserveerde budget voor dit doel niet te gebruiken.

Sportcentrum
In 2024 was er opnieuw een record omzet voor het Sportcentrum. De voor 2024 begrote 
inkomsten zĳn ruimschoots gerealiseerd. Met name de inkomsten uit recreatief zwemmen 
en van de verhuur van het zwembad zĳn fors toegenomen. Het aantal gebruikers van 
het sportcentrum is stabiel. Continu wordt het gebruik gemonitord en onderzocht of de 
programmering en de exploitatie kan worden verbeterd.

Onderzoeksopdracht zwembad en middelbare school
In 2024 hebben we het toekomstperspectief van het zwembad en de middelbare school 
onderzocht. Dit heeft geleid tot een raadsbesluit in oktober 2024. Besloten is om een 
gebiedsontwikkeling op te zetten voor de locatie Duran, met in ieder geval een nieuw 
zwembad. Daarnaast is besloten om de discussie over de vestiging van een middelbare 
school pas in 2028 weer op te pakken.

Sportparkmanagement
Gedurende januari/februari en juni was een sportparkmanager actief ter ondersteuning van 
sportverenigingen en voor de uitvoering van het Sportakkoord Diemen. Dit heeft niet tot 
gewenste resultaten geleid. Daarna werkten we aan een nieuw functieprofiel om deze rol 
effectiever in te zetten. Hierin wordt ook de samenwerking met de gemeente Amsterdam en 
Ouder-Amstel opgezocht.

De uiteindelĳke kosten voor de sportparkmanager (€ 11.371) zĳn gedekt vanuit de integrale 
ontwikkeling van het Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA). De kosten hebben daardoor 
geen impact op de jaarrekening.
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